
 NIKOLA ZDUNIĆ:  

 - Poštovane zastupnice i zastupnici, poštovani gradonačelniče, dogradonačelniče,  

 poštovani predstavnici upravnih tijela, 

 Moje pitanje je upućeno gradonačelniku i odnosi se na jedno važno priznanje koje smo 

na prošloj sjednici Skupštine saznali. Dakle, radi se o zlatnoj nagradi Europske komisije za 

europsku prijestolnicu uključenosti i raznolikosti za 2024. godinu u kategoriji gradova većih od 

50 tisuća stanovnika. Znamo i na webu, dakle klinike sv. Ivan je vidljivo, dakle za skupinu 

LGBTIQ građane i građanke se vidi dakle Program zaštite mentalnog zdravlja Boje koje je 

pokrenut, koja je hvale vrijedna inicijativa. Međutim, postoje dakle i druge inicijative i napori 

koje je Grad Zagreb zapravo pokrenuo da bi se to bitno priznanje zapravo i dobilo. 

Pa me zanima dakle koje su to inicijative i napori koje je Grad pokrenuo da se dobije ovo vrlo 

važno priznanje. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Odgovor će… 

……(Prazan hod snimke)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec. Izvolite gospođo Dolenec. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Sad me čujete. Dobro jutro. Lijep pozdrav. Poštovane kolegice i kolege i svi prisutni, 

 Hvala zastupniče na ovom pitanju. Prošli put smmo kratko to spomenuli jer ja mislim 

da je tijekom dana zapravo bila došla informacija o činjenici da je Grad Zagreb ove godine 

postao europska prijestolnica uključenosti i raznolikosti. To je doista značajno priznanje koje 

napore koje naš gradski ured i drugi, zapravo najviše naravno Gradski ured za socijalnu zaštitu 

ali i drugi gradski uredi čine da promoviramo dakle uključenost, uključivost i raznolikost. U toj 

prijavi Grada Zagreba dakle konkurirali smo sa 70 drugih prijava diljem Europe i Europska 

komisija dodijelila nam je zlatnu nagradu. Mislim da toga svi trebamo biti svijesni, na to 

trebamo biti ponosni i u svakoj prilici koju imate govoriti o Gradu Zagrebu tu nagradu isticati. 

 Ovo je prilika da kažemo par riječi o tome s kojim smo se projektima i inicijativama 

prijavili. Zastupnik Zdunić spomenuo je novi program koji se provodi u klinici sv. Ivan a koja 

se tiče dakle zaštite mentalnog zdravlja LGBTIQ populacije. To je jedan od programa.  

Neki od drugih programa koje bih ja voljela istaknuti jesu sigurno širenje usluga za osobe s 

invaliditetom i djecu s teškoćama, a posebno smo apostrofirali u prijavi širenje usluga za djecu 

s autizmom. O tome smo već i govorili u ovoj Skupštini.  

Danas recimo imamo važan dio postupka na dnevnom redu kada završavamo postupak 

stavljanja van snage UPU Oporovec. Tim postupkom zapravo omogućavamo ono što je odavno 

trebalo napraviti u Gradu Zagrebu a to je izgraditi novi Centar za autizam koji će biti izgrađen 

u Oporovcu. Ja se nadam da ću na toj točci moći reći više detalja, ali to je jedna od inicijativa 

koju treba istaknuti.  

Tu također jesu i usluge privremenog smještaja za beskućnike i novi program kojim smo 

omogućili sistematske preglede za beskućnike.  

U području zaštite žena žrtava nasilja uz vaše programe koje je Grad Zagreb provodio i ranije 

uveli smo i nove aktivnosti, dakle osigurano stambeno zbrinjavanje, a ove godine pokrećemo i 

programe dakle stjecanja kvalifikacija za… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 
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 …žene koje su žrtve nasilja. Ispričavam se. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Sad će, gospodin Zdunić želi dodatno objašnjenje pa ćemo prvo njega saslušati. 

Izvolite, zastupnik Nikola Zdunić. 

 

 NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Zamolio bih gradonačelnicu dodatno pojašnjenje samo da završi. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Samo recite što želite da se pojasni dodatno. Ali dobro, shvatili smo. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Nisam sve elemente istaknula. Evo nećemo ni moći, neću duže uzimati vrijeme. 

Istaknuti ću još dva područja. Jedno je izuzetno važno a to je vezano uz romsku populaciju. 

Znači, mi smo u odnosu na trenutak kada smo preuzeli Grad 2021. za 50% povećali broj 

stipendija koje dodjeljujemo romskim učenicima i studentima. To je vrlo, vrlo konkretno 

postignuće. Na jednoj od budućih sjednica Gradske skupštine uskoro će se naći i akcijski plan 

vezano uz uključivanje Roma. 

 I na kraju samo da istaknem jako važne aktivnosti koje se tiču generalno integracije i da 

upozorim da je trenutno dakle raspisan Javni poziv za financiranje interkulturalnih programa 

dobrodošlice. To je vrlo važan novi poziv koji prvi puta raspisujemo a koji cilja dakle da se 

provode u Gradu Zagrebu programi kojima se potiče dakle interkulturna razmjena i dijalog, 

olakšava kultura integracije i zapravo svim sugrađanima… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …stranim radnicima, migrantima olakšava i uljepšava život u Gradu Zagrebu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. 


